
Bestyrelsens beretning for året 2024 

 

 

• Vi har afholdt nogle enkelte bestyrelsesmøder, men mødes den første lørdag i hver måned, hvor vi 

stort set alle er til stede, og får vendt de daglige ting, i forhold til driften. 

• Vi er 174 medlemmer af vandværket, som er uændret i forhold til tidligere (vandværket er det ene 

medlem, resten er os forbruger)  

• Vi har i 2024 oppumpet 18.200 m3 (hvilket er 2.500 m3 mindre end året før), det skyldes nok at der 

i 2023 var læk hos en forbruger. 

• Der er været færre til/fraflytninger i 2024 end året før, helt præcist har der været 5, hvor der i 2023 

var 13. 

• Vi har fået foretaget de årlige vandprøver, hvor alle værdier overholder kravværdierne i 

Miljøministeriets bekendtgørelse, det der hedder Drikkevandsbekendtgørelsen. Alle 

prøvetagninger, kan ses på vores hjemmeside. 

• Vi fik i slutningen af året tilsluttet vores kalkknuser, så måske I har oplevet, at kalken ikke sidder så 

godt fast længere? 

• Vi har ikke haft nogen større ændringer i forhold til vandværkets drift i 2024, kun kalkknuseren er 

blevet tilsluttet. 

• Vi deltager i Vandsamarbejdet som er et samarbejde af alle vandværkerne her i kommunen, samt 

Hofor. Det der tidligere hed vandrådet i Greve kommune, er nedlagt da det er de samme deltagere 

der er i vandsamarbejdet.   

• Til slut vil jeg som vi plejer at sluttede beretningen af med, minde om, at det er en god ide, at se 

ned til vandmålerne engang i mellem. 

 


